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AAN: De voorzitter van de raad  
          van de gemeente Den Helder 
          d.t.v. de Griffier   
 
Den Helder, 29 november 2009  
 
 
Geachte voorzitter,  
 
Hierbij onze vragen voor het vragenkwartier te weten: 
 
Prins Willim 
Wij hebben met  verbazing kennis genomen van het persbericht van 18 november 2009 
nummer 133, “Vertrek restanten Prins Willim uit Den Helder vrijwel zeker.” 
 
Wat heeft het college gedaan of gaat het college alsnog doen om deze replica voor onze 
stad met zijn enorme maritieme historie te behouden.   
 
Het Nieuwe Dok, is volgens ons een unieke plek om de prins Willim als een Phoenix uit 
zijn as te laten herrijzen.  
 
Het mes zal volgens ons van twee kanten snijden in de eerste plaats wordt het een 
enorme toeristische trekpleister. 
Maar nog belangrijker is dat er een uniek stuk werkgelegenheid wordt gecreëerd 
waardoor er mensen kunnen worden opgeleid voor een plaats op de arbeidsmarkt.   
 
Straatmeubilair  
Ons bereiken signalen dat een kunstenaar opdracht krijgt om onder andere de blauwe 
fietsenklemmen en paaltjes zwart te schilderen. 
Is dit juist en wie gaat dit dan betalen?   
 
Declaraties Politieleiding 
Wij hebben met verbijstering kennis genomen van de uitzending van RTL 4 inzake de 
declaraties door de Politieleiding. 
Ook het korps Noord - Holland Noord is genoemd. 
Wat gaat de korpsbeheerder doen om dit declaratiegedrag aan banden te leggen? 
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Brief Vereniging van Eigenaren Julianaplein 
Wij hebben kennis genomen van het aangetekend schrijven van de Vereniging van 
Eigenaren en Huurders van het Julianaplein, van 23 november 2009. 
 
Onze vraag is wanneer en door wie de aspecten Veiligheid, Bereikbaarheid en 
Leefbaarheid zijn gedelegeerd aan Zeestad? 
 
Wie roept nu eindelijk eens Zeestad tot de orde? 
 
   
 
De fractie van Progressief Den Helder, 
 
 
 
Loek Wijker                                                   Henny Abbenes 


